

Welcome & Announcements 歡迎與報告

- Welcome to BHTFC. May God Bless You! HAPPY FATHER'S DAY TO ALL HARD-WORKING FATHERS!! You deserve a day of rest!
- Thanks to Brother Simon Peng for today's encouraging message.
- On next Sunday school (6/26), we'll watch Pastor David Pawson's video and study the "Job (1) 約伯記(一)". Brother Tim will lead the discussion. It will start at 10:00 am. Please join us.
- Pastor Cowan and his family are on vacation till the end of the month. Please pray for their safety during the trip and have a wonderful time to recharge their spirits.

Church Ministry

- May God help us to get the soccer field ready for use, and guide us to develop the Soccer Ministry this year .
- May God give us a clear life vision and help us to carry it out so we can serve HIM effectively and joyfully and be a blessing to others. May He continue to bond all of us with His love and help us to support one another and continue to grow a healthy church.
- May God empower us to build a strong healthy God-centered and Bible-centered church. May He use us to harvest and give us wisdom to outreach effectively.

Caring for Body of Christ

- Thank God, Sister Pimei is back to normal after a small glitch of her heart . Brother Strong had a successful surgery on his left shoulder and is recovering nicely. Please continue to pray for Pimei and Strong to have a peaceful life.
- Brother Yao-Chang Liu (劉堯彰) has been released from the hospital and returned home. He needs to adjust to the new environment and continue his therapy. Tammy thanks all for your love and caring. Again, please continue to pray but DO NOT VISIT OR CALL.
- The condition of Brother Tim's mom has improved greatly. Please continue to pray for her.
- Good news. Sister Alisa's progress in her cancer treatment is so impressing that she is coming back to Cleveland soon. May God continue to protect and energize Sis. Alisa and Bro. Oscar.

Last Week

Attendance	Adults	Children	Total
Worship	30	6	36
Sunday school	14	N/A	14
Total offering	General offering	Love Offering	Love Meal
\$1130.00	\$1080.00	\$50.00	N/A

Following the Savior, Walking in His Light

跟隨主耶穌 行其光明路

克城台灣基督教會

Boston Heights & Taiwanese Friends Church
138 E. Boston Mills Rd, Hudson, OH 44236
330-650-0441

Church Website: BHTFriends.org



Calendar of the week 聚會時間表

Meeting	Time	Location
Sunday Schools	10:00 am- 11:00 am	Education
Sunday Worship	11:00 am- 12:30 pm	Sanctuary
Children Sunday Worship	11:15 am- 11:45 am	Sanctuary

Contacts

Name	Telephone
Pastor: <i>Brian Cowan</i>	330-715-8515 (cell)
Presiding Clerk: <i>Tim Chen 陳頌恩</i>	440-238-5511
Spiritual life: <i>Mike Lin 林健華</i>	440-473-6715
Stewardship: <i>Simon Peng 彭廣田</i>	330-234-9867
Outreach: <i>Tom Lin 林尊昌</i>	440 -871-4874
Education: <i>Strong Huang 黃世昌</i>	440-838-4035
Children's Sunday school: <i>Teresa Cowan</i>	330-715-8515
Sisters' Fellowship: <i>Pimei Huang 陳碧美</i>	440-838-4035

Co-Worker on Duty: Tom Lin

克城台灣基督教會主日崇拜

June 19, 2016

Sunday Worship Program

Preparing for Worship, Greetings, and Reading Bible Verse of the Week

請預備心敬拜，互相請安與默思本週經文

Greetings 問候 Strong Huang 司會

Bible Verse of the Week 本週經文 Strong Huang 司會

Matthew 馬太福音 5:3 Surina Lin 司琴

Prelude 序樂

Call to Worship 宣召 Strong Huang 司會

Psalms 詩篇 4: 6-8

Praise to Worship 讚美 Jiin Lin, SueMayLoh

1.#4 阮真歡喜來讚美祢 Joyful, Joyful We Adore Thee 領詩

2.#5 主作阮異象 Be Thou My Vision

3.# 180 愛主的人興起 Rise up, O Men of God

Pray to Worship 禱告 Strong Huang 司會

Lord's Prayer 主禱文 Congregation 會眾

Offering to Worship 奉獻 ChienJen, Meilin 司獻

Hymn#38 (p525) Thou Art Worthy 主祢配得 Congregation 會眾

Special presentation: 新的異象, 新的方向 Mini Choir 詩歌團

Short Message Rose Peng 講員

Children may adjourn to classroom 兒童請回主日學教室

Scripture Reading 讀經 Strong Huang 司會

Psalms 詩篇 23: 1-6

Message 信息 Brother Simon Peng

All the Way my Savior Leads me

Response Song 回應詩歌 Congregation 會眾

#167 All the Way my Savior Leads me

Benediction/doxology 祝禱/頌榮 #337B Brother Simon Peng

Welcome & Announcements 歡迎與報告 Strong Huang 司會

Postlude 殿樂 Surina Lin 司琴

Sunday Service Bulletin 主日職務分配表

	This week (6/19)	Next week (6/26)
Speaker	Brother Simon Peng	Brother Tim Chen
Worship Leader	Strong Huang	ChienJen Chu
Pianist	Surina Lin	Surina Lin
Song Leader	Jiin Lin / Sue May Loh	Simon Peng
Offertory Ushers	ChienJen & Meilin	Pimei & Suching
A/V	Grace Lin	Chi Po Chen
Short Message	Rose Peng	Mike Lin
Sunday School	Bob Loh	Tim Chen
Kitchen	Cindy Everhart	Jiin Lin



Bible Verse of the Week

本週經文

Matthew 馬太福音 5:3

Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.

虛心的人有福了，因為天國是他們的。

Weekly Scripture Reading

Jun 19: Nehemiah 尼 12-13; Acts 徒 4:23-37	Jun 23: Esther 9-10; Acts 徒 7:1-21
Jun 20: Esther 1-2; Acts 徒 5:1-21	Jun 24: Job 伯 1-2; Acts 徒 7:22-43
Jun 21: Esther 3-5; Acts 徒 5:22-42	Jun 25: Job 伯 3-4; Acts 徒 7:44-60
Jun 22: Esther 6-8; Acts 徒 6	

Spiritual Food 靈糧

平凡中的不凡

上帝.....必不叫你們受試探過於所能受的。-哥林多前書 10 章 13 節
每當聽到別人的見證分享，談到上帝如何在他們身上行神蹟奇事，我們的心情往往會很激動。一方面，我們為他們的禱告蒙應允而感到高興，但另一方面，我們也可能疑惑，為何上帝這麼久都不在我們身上行奇事呢？

有時候，我們會覺得，既然上帝以意想不到的方式向亞伯拉罕顯現，如果祂也這樣向我們顯現，那就可以激勵我們，讓我們願意成為祂忠心的僕人。但是我們不要忘了，上帝每隔 12 或 14 年才向亞伯拉罕顯現一次，亞伯拉罕一生的年日多半是平淡無奇的 (創世記 12 章 1-4 節，15 章 1-6 節，16 章 16 節-17 章 12 節)。

在我們平凡的日常生活中，都有上帝的作為。聖經說：「上帝.....必不叫你們受試探過於所能受的。在受試探的時候，總要給你們開一條出路」 (哥林多前書 10 章 13 節)。上帝每天都護衛我們，當撒但展開猛烈攻擊時，祂不會讓我們孤單無助地被擊垮。當試探來臨時，上帝會為我們打開一道逃生門。

每逢夜間躺在床上時，我們應當安靜思考，感謝上帝在我們平凡生活中的作為。所以，我們不應只期盼上帝為我們行奇事，而是應當感恩，因祂已行了大事。

主啊，幫助我在平淡的生活中，

看見祢的大能和祢的同在。

感謝祢，在我未曾察覺時，祢已為我行了大事。

在平凡的日子裡，上帝仍在幕後掌權。